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Iecavas 525 gadu jubilejas 
svinības ir noslēgušās. 
Svētki bija plaši apmeklēti 
un ar dažādu aktivitāšu 
daudzveidību priecēja 
iecavniekus un Iecavas viesus 
trīs dienu garumā - no 21. līdz 
23. jūlijam.

Pašvaldība saka paldies par 
sniegto ieguldījumu katram, kas 
iesaistījās svētku organizēšanā. 
Paldies sponsoriem un atbalstī-
tājiem. Un īpašs paldies svētku 
dalībniekiem.

Svētki radīja kopības sajūtu 
un ļāva uzņemt pozitīvas emoci-
jas visam turpmākajam gadam. 
Paldies par atsauksmēm – tās 
palīdz saprast iedzīvotāju vēl-
mes, intereses un noderēs, orga-

nizējot turpmākos pasākumus.
Daļa no jums ir pauduši ne-

apmierinātību ar to, ka svētku 
uguņošana notika nedaudz āt-
rāk, kā plānots. Salūts notika 
pēc koncerta beigām, jo bija diž-
koncerta kulminācija. Atvainoja-
mies tiem svētku apmeklētājiem, 
kuri uguņošanu šī iemesla dēļ 
neredzēja.

Jāpiesaka kandidāti apbalvojumam

Iecavas novada dome 
aicina izvirzīt pretendentus 
pašvaldības apbalvojumam 
«Iecavas Gada cilvēks».  
To var izdarīt līdz  
20. septembrim.

Nolikums «Par Iecavas no-
vada domes apbalvojumiem» 
nosaka, ka goda nosaukums 
«Iecavas Gada cilvēks» ir ap-
balvojums par atsevišķu iz-
cilu darbu iepriekšējā gada 
laikā vai par ilgstošu, priekš-
zīmīgu un panākumiem ba-
gātu darbību vai nopelniem 
ilgākā laika posmā Iecavas 

novada attīstībā, saimniecis-
kajā vai sabiedriskajā darbī-
bā vai citā novadam nozīmīgā 
jomā.

Ierosinājumu par apbal-
vošanu Izglītības, kultūras 
un sporta komitejai līdz kār-
tējā gada 20. septembrim  
iesniedz: darba kolektīvi, ju-
ridiskas vai fiziskas perso-

nas; likuma noteiktajā kār-
tībā reģistrētās biedrības un 
nodibinājumi.

Iesniegumam pievieno izvir-
zāmās personas īsu raksturoju-
mu un padarītā darba novērtē-
jumu. Apbalvojumam izvirzītā 
persona var būt arī ģimene, un 
naudas balva izmaksājama vie-
nam no ģimenes locekļiem. 

Svētki dāvāja pozitīvas emocijas

Lelde Podniece-Jostmane
sabiedrisko attiecību speciāliste

Anta Kļaveniece
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Šonedēļ no 24. līdz 28. jūlijam 
Iecavā norisinās biedrības 
«Iecavas hokeja klubs» un 
treneres Anitas Kozičas 
organizētā hokeja nometne 
bērniem. 

Nometnes ietvaros treniņi notiek 
gan Iecavas stadionā, gan hokeja 
laukumā pie luterāņu baznīcas. «Tā 
kā ikdienā vadu dažādus treniņus 

un arī zinu, kā notiek hokejistu tre-
niņi, secināju, ka bērnu treniņu ik-
dienā vajag ieviest kaut ko mazliet 
citādāku. Kopā ar HK Iecava uzru-
nājām jaunos talantus dalībai no-
metnē,» vaicāta par nometnes ideju, 
pastāstīja tā organizatore un trenere 
Anita Koziča. 

Nometnes ietvaros mazajiem 
hokejistiem ir iespēja apgūt nūjas 
tehnikas prasmes pie trenera un 
komandas HK Iecava dalībnieka, 

pieredzējušā hokejista Helmuta De-
žurova, kā arī nostiprināt un attīstīt 
savas vispārējās fiziskās sagatavotī-
bas spējas pie Anitas Kozičas, kas 
ikdienā strādā par vieglatlētikas tre-
neri Ķekavas sporta skolā. 

Nometnes dalībnieki pārsvarā ir 
2008. gadā dzimuši jaunie hokejisti, 
kuri pārstāv Jelgavas sporta skolu 
un uz nometni ir ieradušies no Jel-
gavas, Iecavas, Codes un Bauskas. 
Mazais hokejists Kaspars no Jel-

gavas dalās ar saviem pirmajiem 
iespaidiem: «Sākumā fiziskā slodze 
likās grūta, jo pa dienu ir ļoti karsts 
un vairāki vingrinājumi man ir kaut 
kas jauns, taču treniņā mums ļauj 
arī mētāt bumbu un mazliet izskrie-
ties - man patīk.» Vērojot fiziskās sa-
gatavotības treniņu pie Anitas, var 
redzēt, ka jaunie hokejisti ir mazliet 
rotaļīgi, taču lielākoties no vingrinā-
jumiem neizvairās, jo respektē tre-
neri. 

bērni bija sagatavojuši priekšnesu-
mu kopā ar Ingūnu Radziņu, veidoja 
kaķu maskas un apgleznoja sejas, 
bibliotekārei Ainai Ezergailei dāvinā-
ja apgleznotus kartona kaķus.

Radošo dienu noslēgumā vecā-
ki ar bērniem tikās atpūtas centrā 

«Labirinti», kur tos svaigā un rado-
šā gaisotnē priecēja Dāvis Zāģers 
ar sirsnīgu ģitārspēli. Radošajās 
dienās lieli palīgi bija Annija Liepiņa 
un Angelika Matileviča, kuras atbil-
dīgi palīdzēja bērniem un nometnes 
organizatoriem. 

bērniem gādāja viesu nams «Dārta» 
kopā ar Sarmīti Avotu. Katras die-
nas aktivitātes, kurās jaunie talanti 
izpaudās radoši un kļuva zinošāki, 
noslēdzās ar kārtīgu atpūtu aktivi-
tāšu centrā «Labirinti». 

Noslēdzošajā nometnes dienā 

Aizvadītajā nedēļā Zorģos 
norisinājās radošo dienu 
nometne «Kaķi mākslā, dzejā, 
literatūrā. «Viss par un ap 
kaķiem»», kurā piedalījās 
23 smaidīgi un atraktīvi bērni. 

Četru dienu garumā norisinājās 
dažādas aktivitātes - gan pasīvas, 
gan aktīvas. Bērniem bija iespēja 
izpausties dažādās aktivitātes kopā 
ar talantīgiem nozaru profesionā-
ļiem, piemēram, kopā ar mūziķi 
Valteru Frīdenbergu bērni baudīja 
muzikālu, stāstiem un jautājumiem 
pilnu priekšnesumu. Radošajā daļā 
bērni tikās ar mākslinieci Daili Feld-
mani, uzmanīgi klausīdamies, rūpī-
gi veidoja kaķus no māla, bet Vineta 
Lamberte kopā ar bērniem apglez-
noja T-kreklus ar kaķu motīviem un 
veidoja dažādus aksesuārus.

Pie nometnes dalībniekiem bija 
ieradusies arī rakstniece Sandra 
Cīrule, bibliogrāfe Madara Maslova- 
Konrāde, psiholoģe Ilze Naguraviča, 
kā arī Rīgas zoodārza speciālists 
un literāts Ingmārs Līdaka, lai da-
lītos ar interesantiem stāstiem un 
faktiem par kaķiem, literatūru un 
grāmatām. Pusdienas radošajiem 

Hokeja prasmes var attīstīt arī vasarā

Izpaudās radoši un uzkrāja zināšanas

Una Nille

no nometnes albuma
Una Nille

Nometnes dalībnieki kopā ar mūziķi Valteru Frīdenbergu (vidū) un 
psiholoģi Ilzi Naguraviču (no labās).

...savukārt fiziskās sagatavotības treniņi notiek Iecavas stadionā.Nūjas tehnikas prasmes tiek slīpētas hokeja laukumā...
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Novada domē 

Iecavas svētku laikā novadā 
viesojās ārvalstu delegācijas 
no sadraudzības pilsētām 
Zviedrijā, Vācijā un Lietuvā.

20. jūlija vakarā Iecavā ie-
radās Terebodas komūnas de-
legācija piecu cilvēku sastāvā 
un divdesmit astoņi Billerbekas 
pūtēju orķestra pārstāvji no Vā-

Foto no svētku «Iecavai 525» pasākumiem apskatāmi 
www.iecava.lv sadaļā Galerijas un 

www.facebook.com/rolandslinejsFOTO

19. jūlijā deputāti pilnā 
sastāvā strādāja šī sasaukuma 
pirmajā Attīstības komitejas 
sēdē. Par komitejas 
priekšsēdētāju ievēlēts domes 
priekšsēdētāja vietnieks Juris 
Ludriķis. Viņa kandidatūru 
šim amatam virzīja deputāts 
Jānis Pastars.

Dome ir saņēmusi pirms-
skolas izglītības iestādes «Dar-
tija» vadītājas Irīnas Freimanes 
iesniegumu ar lūgumu nākamā 
gada budžetā piešķirt līdzekļus 
teritorijas labiekārtošanas darbu 
veikšanai. Kā skaidroja iestādes 
vadītāja, bērnudārza teritorijā 
esošās astoņas rotaļu nojumes ir 
41 gadu vecas, tādēļ ir novecoju-
šas. Iespēju robežās remontdar-
bi nojumēs veikti pašu spēkiem, 
piesaistot arī vecāku līdzfinansē-
jumu.  Rotaļu iekārtas pakāpe-
niski par pašvaldības līdzekļiem 
tiek nomainītas pret jaunām, 
taču I. Freimane uzskata, ka lie-
lākās bažas rada tieši nojumju 
stāvoklis. Nepieciešams veidot 
vienotu iestādes teritorijas attīs-
tības koncepciju.

Deputāti atbalstīja ieceri iz-
strādāt projektu, lai atrastu pie-
mērotāko risinājumu teritorijas 
attīstībai. Jautājums par līdzek-
ļu piešķiršanu tiks skatīts, sa-
stādot budžetu 2018. gadam.

Saskaņā ar Iecavas novada 
attīstības programmu 2013.-
2019. gadam Iecavas parka la-
biekārtošanu plānots veikt laikā 
no 2015. līdz 2019. gadam.

Par pirmo posmu parka te-
ritorijas attīstības koncepci-

Svētku atmosfēru 
izbaudīja arī viesi

jas izstrādē uzskatāma parka 
topogrāfiskā uzmērīšana un 
dendroloģiskā inventarizācija 
ar koku stāvokļa novērtējumu 
un kopšanas pasākumu plānu. 
Abi šie pasākumi veikti 2014. 
gadā. Topogrāfisko uzmērīšanu 
17 hektārus lielai parka terito-
rijai veica SIA «Baltex Group». 
Dendroloģiskās inventarizācijas 
ietvaros, kas ilga vairākus mē-
nešus, SIA «Koku eksperts» spe-
ciālisti novērtēja koku stāvokli, 
bioloģisko daudzveidību un ap-
zināja parka kopšanas pasāku-
mus. Inventarizāciju vadīja ser-
tificēts dendrologs, arborists un 
dabas eksperts Gvido Leiburgs. 
Eksperti atzina, ka parks kopu-
mā ir maz pārveidots, nesabo-
jāts un atzīstams par vienu no 
izcilākajiem angļu stila parkiem 
Latvijā.

Otrais attīstības koncepcijas 
izstrādes posms ir metu kon-
kurss, ko paredzēts organizēt 
nākamgad. Tas ļaus izvēlēties 
labākos risinājumus parka teri-
torijas labiekārtošanai no vides 
kvalitātes viedokļa. Ar konkursa 
uzvarētāju plānots slēgt līgumu 
par labiekārtošanas būvprojekta 
izstrādi.

2015. gadā ir izstrādāts metu 
konkursa nolikuma projekts. Lai 
iegūtu pēc iespējas augstvērtīgā-
ku rezultātu, komiteja atbalstīja 
ieceri, piesaistot speciālistu, ak-
tualizēt metu konkursa noliku-
mu un darba uzdevumu. 

Dome ir saņēmusi Pārupes 
mazdārziņu īpašnieku lūgumu 
pašvaldībai pārņemt ielu 570 
metru garumā, pa kuru iespē-
jams nokļūt uz 340 mazdārzi-
ņiem. Ielas statuss šim ceļam 
līdz šim nav piešķirts, tādēļ ir 

cijas. 22. jūlijā uz Iecavas svēt-
kiem ieradās arī viesi no Pasva-
les rajona Lietuvā.

Delegācijas tika iepazīstinā-
tas ar pašvaldības pieredzi būv-
niecības projektu īstenošanā, 
apmeklēja dažādus infrastruk-
tūras objektus, piemēram, Ieca-
vas Mūzikas un mākslas skolu, 
Iecavas stadionu, un atzinīgi 
novērtēja pašvaldības centienus 
novada attīstībā.

Billerbekas pūtēju orķes-
tra uzstāšanos vairākkārt bija  
iespējams baudīt Iecavas svētku 
apmeklētājiem. Orķestris no-
drošināja muzikālo pavadījumu 
svētku gājiena laikā, muzicēja 
kopā ar Iecavas folkloras kopu 
«Tarkšķi» un citiem kolektīviem 
danču naktī, sestdien sniedza 
koncertu estrādē, bet svētdien - 
Iecavas stadionā.

Sestdien, 22. jūlijā, Ieca-

vas novada domē notika svinī-
gā pieņemšana, kurā piedalījās 
Terebodas komūnas delegācija, 
pārstāvji no Billerbekas pūtēju 
orķestra, Pasvales rajona paš-
valdības un Iecavas kaimiņu 
novadiem – Bauskas, Jelgavas, 
Ķekavas, Rundāles un Vecum-
niekiem. Viesi tikās ar priekš-
sēdētāju Aivaru Mačeku, domes 
deputātiem un pašvaldības pār-
stāvjiem. 

tam nosaukumu Lielā iela, taču 
galīgo lēmumu šajā jautājumā 
deputāti pieņems novada domes 
sēdē, kas notiks 8. augustā. Tā-
pat būs vēl nepieciešams veikt 
ielas reģistrāciju VAS «Latvijas 
Valsts ceļi».  

problēmas to apsaimniekot. Zie-
mā ceļu netīra, vasarā iespēju 
robežās tas tiek šķūrēts un la-
botas bedres. 

Attīstības komiteja atbalstīja 
ieceri ceļu uzņemt pašvaldības 
ceļu un ielu reģistrā un piešķirt 

Deputātu sēdes un apmeklētāju 
pieņemšana augustā
Katru pirmdienu 
plkst. 8-12 pieņem domes izpilddirektors M. Veinbergs 
(darbu pēc atvaļinājuma atsāks 21. augustā) 
plkst. 14-18 pieņem domes priekšsēdētājs A. Mačeks 

Otrdien, 1. augustā,
plkst. 8.00 Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēde 
plkst. 9-10.30 pieņem deputāte S. Lineja 

Pirmdien, 7. augustā,
plkst. 17-18 pieņem deputāti L. Baha un A. Grundmanis
plkst. 17.45-18.45 pieņem deputāti J. Ludriķis, A. Kancāns, 
S. Karelis un V. Rinkovičs 

Otrdien, 8. augustā,
plkst. 8.30 domes sēde 
plkst. 10.00 (pēc domes sēdes) Veselības un sociālo 
jautājumu komitejas sēde 
plkst. 11-12 pieņem deputāts V. Gailums
plkst. 14-15 pieņem deputāts J. Siugalis 
plkst. 17-18 Zorģu bibliotēkā pieņem deputāts A. Avots

Trešdien, 9. augustā,
plkst. 10-12 pieņem deputāts S. Pašukovs 
plkst. 16-17 pieņem deputāts J. Krievs 

Pirmdien, 14. augustā,
plkst. 9.30-12 pieņem arhitekte D. Putna 

Trešdien, 16. augustā,
plkst. 14-15 pieņem deputāti E. Druviņš un J. Pastars
plkst. 15.00 Attīstības komitejas sēde

Otrdien, 29. augustā,
plkst. 8.00 Finanšu komitejas sēde 
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Ar pozitīvām atmiņām piepildītie PALDIES 
no biedrības «RaDam»

Mēs, biedrības «RaDam» Ginta un Gita, sakām paldies visiem, kas 
kopā ar mums kuplināja Iecavas novada svētkus! Vispirms jau mūsu 
vīriem Jānim Pētersonam un Dainim Kravalam, kuri atbalsta mūsu 
ieceres un palīdz radīt teju netveramo ar savām prasmīgajām vīriešu 
rokām. Paldies biedrības «Arhīvs» Kārlim Sinkam un Dzintaram Zau-
manim par lielisko sadarbību, realizējot mūsu visu sapņus Iecavas 
vēstures radīšanā. Paldies Iecavas novada domei, kura projektu kon-
kursā izvēlējās atbalstīt mūsu idejas un deva iespēju kuplināt svētku 
programmu ar aktivitātēm «Ciemos pie grāfa Pētera fon der Pālena». 
Paldies kultūras nama kolektīvam par atsaucību!

Paldies čaklajiem Iecavas gleznotājiem, kuri nāk uz kopīgajām 
gleznošanas reizēm un arī svētku laikā pasniedzējas Intas Paulso-
nes vadībā piekrita gleznot Iecavu. Paldies izstādes 26 gleznu auto-
riem – Vijai Spalvai, Lidijai Kudapai, Vilim Zepam, Dainai Āboliņai, 
Dacei Okolovskai, Alisei Augucēvičai, Laimai Himenes-Zaķei, Lienītei 
Ludriķei, Agitai Haukai, Inesei Šulcai, Zaigai Lazdiņai-Radziņai, Līgai 
Zemītei, Marikai Kopei.

Paldies Jurim Kudapam par krāsainajiem ziediem, Lienei un 
Uģim Zāģeriem par krāšņajām lilijām, Rolandam Linejam un Edijam 
Arājam par kopīgi radīto izstādi, kā arī Edvarta Virzas Iecavas biblio-
tekārēm Andai Rācenājai un Jolantai Ignatei, kas mūs atbalsta izstā-
žu rīkošanā. 

Paldies SIA «Dzīvokļu komunālā saimniecība» un Jānim Feldma-
nim, kā arī visiem iecavniekiem, kas gleznojot piedalījās svētku sa-
jūtas radīšanā. Drīz mūsu darbi rotās SIA «DzKS» nule kā uzpostās 
kāpņu telpas sienas.

Pateicamies Jauniešu centram un Ilzei Dreimanei, Iecavas Mūzi-
kas un mākslas skolai, Zakarīšu ģimenei, Ivetai Tamulei.

Un vislielākais paldies visiem iecavniekiem, kas kopā ar mums 
baudīja Iecavas novada svētkus, bija gatavi ceļot laikā un atgriezties 
Iecavas vēsturei svarīgajā 1812. gadā. 

Fotogrāfijās Iecava un iecavnieki pirms teju 100 gadiem 
Vēl pirms oficiālās svētku atklāšanas un svētku gājiena Iecavas sie-

viešu klubs «Liepas» aicināja uz kultūras namu, kur tika atklāta Jaņa Ro-
zentāla fotogrāfiju izstāde «Iecavnieki cauri laikiem – tāda tā dzīve bija». 
Uz to bija ieradies gan tagadējais «Rožleju» saimnieks Kaspars Beitiņš, 
kurš nopirka kādreizējo fotogrāfa māju ar visiem vēsturiskajiem fotonega-
tīviem, gan J. Rozentāla mazmeita Dace Namsone, kas labprāt atvēlējusi 
foto mantojumu izstādīšanai, gan tie iecavnieki, kas pēc «Liepu» aicināju-
ma centās atpazīt fotogrāfijās redzamos ļaudis – Aldis Smiltnieks, Daina 
Rudzīte un citi. Novada domes priekšsēdētājs Aivars Mačeks uzsvēra, ka 
izstāde ir laba dāvana gan Iecavas svētkos, gan Latvijas simtgadei, jo ir 
vērtīga Iecavas vēstures liecība, kuras saglabāšanai un izstādes izveidei 
līdzekļus atvēlējusi arī pašvaldība. Izstādes tapšanā ieguldīts pamatīgs 
darbs un tam roku pielikuši daudzi. Te nu jāpiekrīt B. Bundules teiktajam: 
«Ja «Liepas» ar kaut ko aizraujas, tad pieķeras un arī dara!» 

Koncerti visām gaumēm
Svētku programma katru dienu lutināja pat ar vairākiem koncer-

tiem. Pirmās dienas vakarā amatierkolektīvi izdejoja, izspēlēja un izdzie-
dāja koncertuzvedumu «Mūsu saknes». Senioru deju kolektīva dalībnieki  
(attēlā) pierādīja, ka viņu dejošanas azarts nebūt neatpaliek no jauna-
jiem.

Gājiens demonstrēja, cik atraktīvi un dažādi esam
Svētku gājiens «Tādi esam!» pulcēja vairāk nekā 40 kolektīvus, bied-

rības un interešu grupas. Katrs bija padomājis par vizuālo ietērpu. Koši 
krekliņi, krāsaini baloni, īpaši gatavoti tērpi un frizūras – tas viss piešķīra 
gājienam krāsainību un atraktivitāti. Savukārt svinīguma garšu piešķīra 
Billerbekas pūtēju orķestris, kas braši soļoja gājiena priekšgalā. Ne mazāk 
aktīvi bija arī atbalstītāji, kas ielu malās māja gājiena dalībniekiem un 
uzmundrināja tos ar saucieniem. Ne velti daudzi svētku dalībnieki brīnī-
jās – vai tiešām Iecavā ir tik daudz cilvēku? Cilvēku piepildīti bija itin visi 
svētku pasākumi.

Marina Vesere: «Vairāk nekā 50 gados man nav bijusi tik laba vārda 
diena un vīram dzimšanas diena! Svētku programmas piedāvājums der 
visām gaumēm. Ja jau pat vīrieši pasākumu vērtē ar vārdu «lieliski», tad 
tas ir ļoti labs rādītājs. Svētki ir arī emocionāli aizkustinošs pasākums. 
Zinu, ka daudzi vecāka gadagājuma cilvēki pat raudāja, kad strūklaku 
šova laikā rādīja Iecavas bildes un ilggadējo, daudzu cienīto pašvaldības 
vadītāju Jāni Pelsi. Svētkus pozitīvi vērtē arī no citurienes sabraukušie 
bērnu draugi.» Inita Krumovica: «Cilvēku visur ir ļoti daudz. Man vis-
vairāk sirdi aizkustināja grupas Raxtu Raxti koncerts, strūklaku šovs un 
salūts. Svētki tiešām ir izdevušies!» Savukārt kāda otrās dienas koncerta 
apmeklētāja slavēja iecavnieku prasmi uzvesties: «Biju patīkami pārsteig-
ta, ka pēc koncerta zem soliem neredzēja nevienu papīriņu. Arī atkritumu 
urnas – kā bija pilnas, tā atbildīgie cilvēki tās izveda. Prieks, ka protam 
svinēt svētkus, neatstājot aiz sevis cūcības.»

Anta Kļaveniece,
Una Nille
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Sieviešu klubs Liepas

100 novadnieki
Šajā rubrikā publicētā 
informācija apkopota
www.iecava.lv > Sabiedrība un 
veselība> Novadnieki.

JANIS ROZENTĀLS – fotogrāfs 
amatieris - dzimis 1891. g. 19. janvārī 
muižas amatnieka ģimenē. Apguvis 
amatnieka amatu, lielākoties strādā-
jis kā galdniekmeistars. Spēlējis vijoli, 
apguvis vācu valodu, nodarbojies ar 
fotografēšanu.  

Ieprecējies Lūču dzimtā «Lūču» 
mājās (domājams, 1916. g.) Iecavas, 
vēlāk Zālītes pagasta teritorijā, appre-
cot vienu no četrām meitām – Emīliju 
(1892-1944). 1930. g. Lūču īpašums 
tiek sadalīts meitām, un Rozentālu 
ģimene iegūst «Rožlejas». J. Rozentāls 
ceļ ēkas, kuras pabeigtas, sākoties  
II Pasaules karam 1941. g. 

I Pasaules kara laikā neilgu laiku 
iesaistījies brīvības cīņās. Karam bei-
dzoties, izraidīts uz Krieviju. Sieva de-
vusies līdzi, un 1918. g. 18. jūlijā Sta-
raja Rusā (Krievijā) ģimenē piedzimis 
vecākais dēls Spodris, kurš vēlāk die-
nējis Latvijas armijā, iestājies Latvijas 
Lauksaimniecības akadēmijā, 1941. 
g. represēts par dalību Vislatvijas pre-
tošanās kustībā, 1942. g. Soļikams-
kas nometnē izpildīts nāvessods.

Ģimenē vēl dzimusi meita Irēne 
(1923-1999) un dēls Jānis (1930-
1992). Meita dzīvi aizvadījusi «Rožleju» 
mājās; jaunākais dēls, turpinot tra-
dīciju, apguvis mēbeļnieka profesiju, 
strādājis mēbeļu firmā «Rīga», vēlāk 
par pilsētas arhitektu Siguldā. Ģime-
nē ir pieci mazbērni, seši mazmazbēr-
ni un divi mazmazmazbērni. 

Janis Rozentāls1945. gadā izsū-
tīts uz Krieviju. Pēc atgriešanās no iz-
sūtījuma 1946. g. strādājis kā amat-
nieks Iecavas patērētāju biedrībā, 
vēlāk arī vietējā kolhozā (līdz 1965. g.). 
Vēlāk strādājis privāti «Rožleju» mājās 
iekārtotā darbnīcā.

Fotogrāfiju izgatavošana bija  
J. Rozentāla vaļasprieks. Dzimtas at-
miņās ir nostāsti par senām fotopla-
tēm, fotoaparātiem «Rožleju» bēniņos, 
mājas fotolaboratoriju. 

Miris 1973. g. 16. aprīlī. Apglabāts 
Iecavas novada Pleču kapos blakus 
agri mirušajai sievai Emīlijai. 

Svētki pavadīti, iestājies neliels 
klusums, lai gan viss jau vēl 
notiek, jo punktiņi uz «i» ir 

jāsaliek un pateicības 
vārdi jāpasaka...

Paldies visiem tiem, kuri savu 
darbu ieguldīja svētku tapšanā, 
un vēl īpašāks paldies tiem, kuri 
ziedojot savus līdzekļus un laiku: 
Iecavas novada domei, Iecavas 
kultūras nama amatierkolektīvu 
dalībniekiem un vadītājiem, Mū-
zikas un mākslas skolai, Jauniešu 
centram un personīgi Ilzei, Ivaram, 
Ilvai un viņu brīvprātīgajiem, Dzī-
vokļu komunālajai saimniecībai, 
AS «Balticovo», SIA «Iepirkumu 
grupa» veikalu tīklam «Top!», SEB 
bankai, «Pizza Mania», kafejnīcai 
«Tornis» un SIA «Strīķeri Bistro» 
no Bauskas, «Kreklu krogam» no 
Jelgavas, SIA «Sadales tīkli» un 
personīgi Mārim Putniņam un 
Aleksandram Kalderauskim, SIA 
«Kvēle» un personīgi Ģirtam Spa-
rinskim un Genādijam Deņiso-
vam, luterāņu un katoļu baznī-
cām, Iecavas novada biedrībām, 
Iecavas zemessargiem, Valsts po-
licijas Bauskas nodaļai, Marekam 
Škaparam, Valdim Šustam, Jurim 
Kudapam par ziediem un skaistās 
Puķu ielas veidotājām - Ivetai Ce-
rai un Vinetai Lambertei, Daigai 
Nolbergai, Inetai Orinskai, Dinai 
un Aināram Mediņiem, Sintijai 
Janušēvičai, Agatei Mediņai, Zanei 
Cerai, Lienei Hofeinai, Lienei Logvi-
nai, Terēzei Kresai, Andim Ceram 
un Guntaram Lambergam!  Ja nu 
kādu aizmirsām nosaukt vārdā - 
arī jums paldies! Lai arī turpmāk 
jums visiem tik saulaina vasara, 
kā svētkos «Iecavai 525»! 

Svētku galvenie organizatori - 
Iecavas kultūras nama kolektīvs

Emociju vibrācijas katoļu baznīcā 
Dziesminieka Kārļa Kazāka koncerts katoļu baznīcā klausītājos uzjundīja 

visu emociju spektru – no smiekliem līdz apcerībai un asarām, jo dziesmās ir 
daudz neizpušķotu, kodolīgu patiesību, kas liek aizdomāties par vērtībām un 
dzīves jēgu. Kāda klausītāja, kas pasākumu vēroja no balkona bija pat pama-
nījusi, kā koncerta laikā sakustas lielā griestu lustra: «Laikam jau emocionālās 
vibrācijas to iekustināja.» 

Ilona Grīnberga: «Nācu, jo nebiju katoļu baznīcā bijusi. Jauka atmosfēra, 
tāds miers. Varēja biežāk šeit kādi koncerti notikt. Kārļa Kazāka koncerts dā-
vāja svētdienīgu noskaņojumu, raisīja pārdomas par dzīvi un Iecavā aizvadī-
tiem 45 gadiem. Te dzimuši bērni, sagaidīti mazbērni. Kopumā Iecavas svētki 
trīs dienu garumā bija grandiozi. Žēl, ka tie tiek rīkoti tikai reizi piecos gados. 
Diez vai nākamajos vairs varēs tik lustīgi padejot līdz rīta gaismai.»

Iecavniekiem enerģijas netrūkst 
Vairāki uzrunātie cilvēki uzteica svētku programmas dažādību. Šoreiz īpa-

ši bija padomāts par sportisko aktivitāšu cienītājiem, kas varēja piedalīties rīta 
vingrošanā ar KSMR fitness, nakts skrējienā un, ja vēl bija palikusi enerģija, - 
svētdien piedalīties stafetē. Tas, ka lielajā stafetē sacentās septiņas komandas, 
liek secināt – iecavniekiem enerģijas pietiek arī trim svētku dienām. Sportiskās 
aktivitātes organizēja Iecavas Jauniešu centra darbinieki Ivars Jurbergs un 
Ilze Dreimane sadarbībā ar daudzajiem palīgiem. 

Svētkos zilajos IJC krekliņos tērpās 25 brīvprātīgie, kuri palīdzēja gan nakts 
skrējiena raitākai norisei, gan rīta agrumā sniedza palīdzīgu roku biedrībai 
RaDam, sestdien visas dienas garumā darbojās info teltī un caurlaižu punk- 
tā, bet svelmainajā svētdienā - stadionā lielajās stafetēs. Liels paldies brīvprā-
tīgajiem jauniešiem: Amandai Visockai, Artai Elizabetei Riekstiņai, Kristapam 
Anspokam, Dārtai Ušackai, Līvai Indriķei, Renātei Esterei Liepiņai, Alīnai Vla-
dai, Nikitam Krūmiņam, Laurai Dubkēvičai, Anastasijai Kalniņai, Ancei Strau-
jajai, Annai Emīlijai Onzulei, Annijai Lazdiņai, Kristam Barovskim, Beatrisei 
Plukasai, Emīlijai Blohinai, Edijam Vanagam, Andai Vanagai, Kristiānai Blau-
manei, Lindai Linkai, Paulai Kaupei, Marijai Baranovskai, Inesei Bogdanei, 
Nikam Vīnam, Andrim Dreimanim. IJC saka paldies par palīdzību transpor-
tēšanā SIA «Florentina» un Arnoldam Usānam, «Linum Color» par krāsām un 
biedrībai «Iecavas Jauniešu padome» par svētdienas sportisko inventāru. 

Marija Baranovska un Inese Bogdane: «Ļoti patīk tas, ka svētku organi-
zatori neaizmirst par sportiskajām aktivitātēm. Piedalījāmies KSMR treniņā, 
nakts skrējienā, ļoti gaidījām grupas «Bermudu divstūris» uzstāšanos.»

Veselības veicināšanas koordinētājs Ivars Jurbergs: «Esam ļoti priecīgi par 
nakts skrējiena kuplo dalībnieku skaitu. Šoreiz nav nedz uzvarētāju, nedz zau-
dētāju, jo skrējām kopīgi un saliedēti. Skrējiens pulcēja aptuveni 50 dažāda 
vecuma skrējējus. Arī turpmāk ceram uz tik lielu pasākumu apmeklētību.» 

Kristīne Jone: «Latvijā nedzīvoju 
sešus gadus, taču vienmēr patīkami 
atgriezties mājās, it īpaši uz svētkiem. 
Ļoti patika Grāfa laukumā piedāvātās 
izklaides jauniešiem.»

Iveta Salgrāve: «Manuprāt ļoti 
daudzpusīga svētku programma vi-
sām paaudzēm. Noteikti apmeklēšu 
svētku koncertu un Iecavas kaujas.»

Ina Mihailova: «Priecē tas, ka 
svētkos ir, ko darīt visiem - jauniem, 
veciem, bet galvenais - bērniem. Bērni 
ļoti gaidīja grupas «Bermudu divstū-
ris» uzstāšanos.» 
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no L. Indriķes albuma un  
«IZ» arhīva

Mums jautā

Una Nille

Līvas diplomdarbā apvienojies redzamais un tikai nojaušamais.

Mēneša jaunietis : : :

Vasaras pašā vidū – jūlijā - par 
mēneša jaunieti ir kļuvusi 
talantīgā un daudzpusīgā LĪVA 
INDRIĶE. 

Līvai ir tikai 14 gadu, taču šo-
gad Līva absolvējusi Iecavas Mū-
zikas un mākslas skolu, kā arī 8. 
klasi Iecavas vidusskolā. Līvai pa-
tīk uzņemties daudz un dažādus 
pienākumus, kurus viņa labprāt 
uzcītīgi veic. Jaunietes talants un 
aizraušanās ir organizēt, dekorēt 
un radoši izpausties. Tieši tāpēc 

Ar lūgumu pēc skaidrojuma re-
dakcijā vērsās suņu saimniece Linda: 
«Vēlējos ierosināt tēmu par nekārtī-
bām ar klaiņojošajiem, nepieskatīta-
jiem suņiem Iecavā. Es neesmu vie-
nīgā, kurai šis jautājums ir sasāpējis. 
Man ir suņu meitenes, kurām šad tad 
ir meklēšanās laiks, un  ap māju pul-
cējas neviena nepieskatīti suņu bari, 
kas plēš žogu, nočurā durvis, apstādī-
jumus un vienkārši traucē mieru. Nav 
normāla situācija, ka Iecavā suņiem 
ir atļauts brīvi klejot, bet kārtībnieku 
auto šim klaidonim mierīgi pabrauks 
garām. Kāpēc ir šāda visatļautība?»

Sabiedriskās kārtības dienesta 
vecākā inspektore Lūcija Mucenie-
ce un inspektors Igors Stepančenko, 
iepazinušies ar vēstuli, paskaidroja, 
ka gadījumos, kad iedzīvotāju mieru 
traucē klaiņojoši suņi, ar iesniegumu 
un pievienotu suņa foto ir jāvēršas 
Sabiedriskās kārtības dienestā. Saņe-
mot iesniegumu, dienesta darbinieki 
centīsies sameklēt suņa īpašnieku un 
piemērot viņam administratīvo sodu. 
Šogad jau ir bijuši gadījumi, kad suņa 
saimnieki sodīti par savu mīluļu ne-
pieskatīšanu. Diemžēl suņu saimnie-
ki grēko ne tikai suņus palaižot savā 

vaļā, bet arī nesavācot aiz viņiem eks-
krementus. 

Dienesta darbinieki nav ap-
mācīti suņu ķērāji; šī funkcija par 
dzīvnieku izķeršanu un patversmes 
pakalpojumiem atbilstoši pašvaldī-
bas noslēgtajam līgumam ir uzticēta  
ZS «Mežavairogi» un ir maksas pa-
kalpojums. SKD šajā procesā ir tikai 
koordinators. «Mežavairogi» uz pat-
versmi nogādā tos suņus, kuru īpaš-
niekus nav izdevies atrast, taču katru 
uz ielas pasprukušu suni nevar uzreiz 
vest uz patversmi.

Laika periodā no šī gada janvāra 
līdz maijam ZS «Mežavairogi» darbi-
nieki no Iecavas novada patversmē 
nogādājuši 11 suņus, t.sk. vienu 
mirušu suni, kas utilizēts. Četri suņi 
atdoti atpakaļ saimniekiem, bet di-
viem atrasti jauni saimnieki. Šajos 
piecos mēnešos patversmē nogādāti 
arī četri kaķi, no kuriem trīs sterilizē-
ti un viens utilizēts; trīs beigtas lap-
sas, viens savainots gulbis un viens 
putns. Par šiem pakalpojumiem Ieca-
vas novada pašvaldība samaksājusi  
856,21 EUR.

Sagatavoja A. Kļaveniece

Līva daudz laika pavada, iesais-
toties brīvprātīgajā darbā un da-
žādās aktivitātēs. Satrauktajā 
Iecavas svētku laikā, kad visiem 
ir darba pilnas rokas, Līva nesēž 
malā, un jau vairākus mēnešus 
ir Iecavas Jauniešu centra pa-
stāvīga apmeklētāja un kārtīgs 
darbarūķis. Līva ir arī Jauniešu 
centra logo autore. Kopā ar citiem 
Jauniešu centra apmeklētājiem 
Līva rūpīgi strādā pie dažādiem 
projektiem, piemēram, gatavojo-
ties Zemes stundai, Līva ar bied-
riem izveidoja krāšņu vizuālo 
noformējumu. Vasarā daudz lai-
ka aizņēma gatavošanās Iecavas  
525. jubilejas svinībām, jo bija jā-
veido dažādas dekorācijas, nofor-
mējumi, kreklu dizaini, logo, tra-
fareti un videorullīši par Iecavu. 

Iecavas novada domes jaunat-
nes lietu speciāliste Ilze Dreima-
ne Līvu raksturo kā ļoti radošu, 
talantīgu, sirsnīgu un brīvprātīgi 
aktīvu jaunieti, kura ir apņēmī-
bas un radošu ideju pilna.

Mēneša jauniete ir ļoti talan-
tīga jaunā māksliniece, un šogad, 
absolvējot Iecavas Mūzikas un 
mākslas skolu, radījusi pasakai-
ni skaistu noslēguma diplom-
darbu. Pie darba Līva strādājusi 
aptuveni trīs mēnešus: «Bija ļoti 
grūti rast ideju. Sākumā to bija 
daudz, taču, kad jāsāk darīt, vi-
sas bija kaut kur pagaisušas.» 
Diplomdarba gleznā var skatīt 
gan acīm redzamo, gan tai pašā 

laikā mums visiem nojaušamo. 
Līva savā vecumā spēj lieliski iz-
prast visu pasaulē notiekošo un 
to mākslinieciski uzlikt arī uz pa-
pīra.

Jau rudenī Līva uzsāks mā-
cības 9. klasē. Jaunietes mīļākie 
priekšmeti ir angļu valoda, ģeo-
grāfija un vizuālā māksla. Pēc pa-
matskolas absolvēšanas viņa cer 
savu nākotni saistīt ar kaut ko 
radošu un māksliniecisku, tāpēc 
plāno iestāties Rīgas Dizaina un 
mākslas vidusskolā. 

Vēl kāda Līvas aizraušanās 
ir brīvprātīgais darbs Zemgales 
kinoloģiskajā klubā (ZKK). Tur 
Līva darbojas nesen, taču jau ir 
piedalījusies dažos pasākumos 
un suņu sacensībās. «Man patīk 
apvienot patīkamo ar lietderīgo,» 
stāsta mēneša jauniete. Līvai ļoti 
patīk suņi un pavadītais laiks ar 
tiem, tāpēc meitenes sapnis ir pa-
šai kļūt par kāda suņa saimnieci. 

Paralēli brīvprātīgajam dar-
bam un dažādām aktivitātēm, Līva 
ir iesaistījusies arī pašvaldības 
organizētajā projektā «Skolēnu 
nodarbinātība vasarā», kur veic 
dažādus uzticētos pienākumus  
Iecavas kultūras namā. 

Brīvajos brīžos Līva laiku vel-
ta arī sev un draugiem. Jaunie-
tei patīk braukt ar velosipēdu un 
vienkārši baudīt pastaigas kopā 
ar draugiem. «Kad visi mājās jau 
guļ, vēlos vakaros mēdzu klusībā 
zīmēt un gleznot.» 

Patīk apvienot 
patīkamo ar 
lietderīgo

Traucē nepieskatīti suņi
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Sporta ziņas

Iecavnieks Raitis Fomrats 
atgriezies no Eiropas U23 
čempionāta, kas no 13. līdz 
16. jūnijam notika Bidgoščā, 
Polijā. 

Latvijas izlasē bija iekļauti 
desmit sportisti, viņu vidū arī 
treneres Daces Vizules audzēk-
nis. Raitis nebija izpildījis kva-
lifikācijas normatīvu, bet, tā kā 
bija viens no labākajiem savā 
vecuma grupā, tad ieguva iespē-
ju doties uz čempionātu. Raitis 
par dalību Latvijas izlasē bija ļoti 
pagodināts, jo uz šāda mēroga 
sacensībām dodas tikai labākie 
sportisti. Sportists šīs sacen-
sības ļoti gaidījis, taču uztrau-
kuma neesot bijis nemaz – bijis 
pārliecināts par sevi. 

Jaunietis čempionātā startē-
ja divās disciplīnās - 100m un 
200m skrējienos. «Pirms paša 
starta jutos kā parastās sacensī-
bās, stresa nebija nemaz,» apgal-
vo sportists. 100 metru skrējienu 
Raitis noskrēja 10,99 sekundēs, 
kas ir arī viņa personīgais re-
kords, taču kopvērtējumā iegu-

no R. Fomrata albuma

Una Nille

15. un 16. jūlijā Valkā-Valgā aizvadītas Latvijas Sporta 
veterānu savienības Pašvaldību 54. sporta spēļu finālsacensības 
vieglatlētikā.  

Iecavas novadu tajās pārstāvēja soļotājs Ojārs Pārums, kurš ve-
cuma grupā 70+ veica 3000m un 5000m distances un abās ieguva  
5. vietu. 

Šīs bija 54. finālposma noslēdzošās sacensības, un tagad veterāni 
ir aicināti sāk gatavošanos nākamā gada pasākumam. LSVS 55. fināl-
spēles būs veltītas Latvijas simtgadei un plānotas ar vērienīgu pasāku-
mu programmu un daudzu ārvalstu sportistu piedalīšanos. 

Sieviešu futbola Baltijas kausā piedalās arī iecavnieces. 
No 19. līdz 21. jūlijam Tallinā norisinājās Baltijas kausa izcīņa 

WU-17 meitenēm, kur savstarpējas spēles aizvadīja Latvijas,  
Igaunijas un Lietuvas futbolistes. Uz turnīru Igaunijā tika izsauk-
tas arī divas «FK Iecava» spēlētājas – Renāte Gaugere un Emīli-
ja Druviņa. Meitenes palīdzēja izlasei nospēlēt neizšķirti 1:1 pret 
Igaunijas vienaudzēm un ar 2:1 svinēt uzvaru pret lietuvietēm. 
Diemžēl Baltijas kausa uzvarētājas noteica pēdēja spēlē, kurā  
Igaunijas izlase apspēlēja Lietuvu ar 3:1 un tieši vienu vārtu kopē-
jās starpības deficīts ierindoja Latvijas WU-17 izlasi otrajā vietā.

Savukārt no 3. augusta Bauskā Baltijas kausam sāks ga-
tavoties Latvijas WU-15 izlase, kas spēles par trofeju aizvadīs  
5. un 6. augustā Šauļos. Uz šīs vecuma grupas izlasi ir izsauktas 
iecavnieces Emīlija Druviņa un Līga Kiršbauma. 

Pēc čempionāta vēl 
pašpārliecinātāks un 
gandarītāks

va 38. no 40 vietām. 200 metrus 
Raitis pieveica ar rezultātu 22,14 
sekundes. Koncentrēšanos star-
tam mazliet izbojājis Austrijas 
sportists ar pāragru startu, taču 
sprinteris secina: «Kopvērtējumā 
gāja ļoti labi, lai gan vienmēr var 
būt labāk. Patiesībā nemaz neva-
ru sevi salīdzināt ar citiem spor-
tistiem, varu tikai lepoties pats 
par savu izaugsmi un jaunu per-
sonīgo rekordu.» 

Čempionāta brīvajā laikā Rai-
tis ar komandu devies apskatīt 
pilsētu, iepazīstoties arī ar citu 
valstu izlases komandu pārstāv-
jiem. Atgriežoties mājās, Raitis 
jūtas gandarīts par sevi un vēl 
pašpārliecinātāks, nekā pirms 
tam. Šobrīd jaunietis jau gata-
vojas nākamajām sacensībām 
- Latvijas čempionātam vieglat-
lētikā, kurš norisināsies 29. un 
30. jūlijā Ogrē. Jaunajam spo     
rtistam vasarā atliek laika vien 
treniņiem un sevis attīstīšanai, 
taču rudenī Raitis plāno uzsākt 
mācības Valsts policijas koledžā, 
jo šogad pabeidza Iecavas vidus-
skolas 12. klasi. Raitis saka lielu 
paldies savai vieglatlētikas tre-
nerei Dacei Vizulei, sporta skolai 
«Dartija», kā arī Iecavas novada 
domei par atbalstu. 

Jūnija fotokonkursā «Iecavas novada mēneša foto» uzvarējis 
Andis Ozoliņš. Viņa fotogrāfija Iecavas novada Facebook profilā 
saņēmusi 110 atzīmes «Patīk» (Like). Sveicam! 

Jūlijā tapušās fotogrāfijas gaidīsim līdz 5. augustam. Pieteiku-
mā rakstiski jānorāda fotogrāfijas autora vārds, uzvārds, tālruņa 
numurs, e-pasta adrese, kā arī fotogrāfijā fiksētā vieta, notikums 
un neliels apraksts.

Katrs dalībnieks viena mēneša laikā drīkst iesniegt ne vairāk kā 
trīs fotogrāfijas!

Konkursa «Iecavas novada mēneša foto» nolikumu, kurā noteik-
ta konkursa norise un vērtēšanas kārtība, meklē www.iecava.lv 
sadaļā Pašvaldība > Normatīvie akti > Nolikumi. 

Mēneša foto : : :

Neaizmirsti abonēt «IECAVAS ZIŅAS»!
Cena: 1 mēnesim - 0,85 eiro.

Indekss - 3077.

Raitis (no labās) kopā ar Latvijas izlases vieglatlētiem  
Bidgoščas stadionā.
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Reklāma un sludinājumi : : :

Pateicība : : :
Iecavas luterāņu draudze 
sirsnīgi pateicas Jurim 
Kudapam par bagātīgu ziedu 
dāvinājumu baznīcas apkārtnes 
izdaiļošanai, šuvējai Aijai par 
draudzes  ansambļa tērpu 
darināšanu, Militai un Oskaram 
Pīlādžiem par dāsno palīdzību.

Aicina darbā : : :

Pārdod : : :

Pārdod visu veidu zāģmate-
riālus, nomaļu malku.  
Tālr. 22003892.

SIA «Pranit Exim»  
(reģ. nr. 40003625088 ) aicina 
darbā strādniekus/-ces gleznu 
rāmīšu salikšanā un apvilk-
šanā ar audumu un strād-
niekus/-ces koka sagatavju 
garināšanā un frēzēšanā.
Tālr. 63963925.

◊  Smilts, grants, šķembas, melnzeme,    
 kūtsmēsli, kūdra

◊  Pašizgāzējs ar 12 m3 konteineru
(konteineru īre 12 m3 un 18 m3)

◊  Ķēžu ekskavatora pakalpojumi
◊  Universālā ekskavatora pakalpojumi
◊  Buldozera pakalpojumi 
◊  Mini iekrāvēja Bobcat pakalpojumi                        

Tālr. 29457686.

Dažādi : : :
Zemes apstrāde: aršana, disko-
šana, vagošana, mazdārziņu 
frēzēšana, teritorijas appļau-
šana, planēšana ar buldozeru. 
Transporta pakalpojumi ar 
traktoru: iekraušana, izkrauša-
na, melnzemes piegāde. 
Zemes sagatavošana piemājas 
mauriņa izveidošanai.  
Tālr. 29555118.

Dzimtmisas pamatskola  
(reģ. nr. 4512901305) piedāvā 
darbu: tehniskajai sekretārei;
mūzikas pedagogam - no  
1. septembra; mājturības un 
tehnoloģiju pedagogam (meite-
nēm) - no 1. oktobra.
CV sūtīt uz e-pastu:  
jana.araja@gmail.com;  
tālrunis 29484648.  

Aizsaulē aizgājuši
Mārīte Čapkovska 15.11.1947.- 19.07.2017.
Katrīna Petrusina 18.10.1992.- 16.07.2017.
Aleftina Smirnova 19.05.1937.- 25.07.2017. 

SIA “Latvijasmernieks.lv” 
ir viens no vadošajiem 

uzņēmumiem zemes mērniecībā 
un ceļu projektēšanas jomā.

Mēs piedāvājam visu veidu 
zemes mērniecības darbus, 

ceļu projektēšanas, 
ceļu būvuzraudzības darbus, 

lāzerskenēšanu, 3D modelēšanu 
un teritorijas aerofotografēšanu.

Sīkāka informācija par pakalpoju-
miem: www.latvijasmernieks.lv

info@latvijasmernieks.lv 
+37128338865

Iecavas luterāņu baznīcas 
rīkotie 

KAPU SVĒTKI 

29. jūlijā:
• plkst. 11.00 Rumbu kapos
• plkst. 12.00 Smedes kapos
• plkst. 13.00 Gruzduļu kapos

30. jūlijā:
• plkst. 12.30 Svētbrīdis 
                      Baznīcas kapos

Piegādāju šķembas, granti, 
melnzemi, smilti, oļus.
Tālr. 22339907.

Lūdz atsaukties aculieciniekus negadījumam, kas 
svētdien, 25. jūnijā, ap plkst. 14.10. notika Iecavas 
centrā, Edvarta Virzas un Rīgas ielas krustojumā. 

Brūnas krāsas automašīna VW Passat (universālis), kas 
brauca pa Edvarta Virzas ielu no Iecavas centra un veica 
kreiso pagriezienu nedeva ceļu motociklistam, kurš brauca 
pa Edvarta Virzas ielu no Spirta rūpnīcas puses. Lai izvairītos 
no sadursmes, motociklists strauji bremzējis un nokritis uz 
ceļa, gūstot sasitumus un motocikla bojājumus, bet vainīgais 
autovadītājs pametis notikuma vietu. Policija negadījumā 
iesaistīto automašīnu un tās vadītāju ir identificējusi, taču, lai 
piedzītu radušos zaudējumus no vaininieka apdrošinātājiem, 
nepieciešamas aculiecinieku liecības. 

Negadījuma lieciniekus lūgums zvanīt motociklistam 
Ihtiandram (tālr. 22102052) vai Valsts policijas Zemgales 
reģiona pārvaldes Bauskas iecirknim (tālr. 63902102).

Pērk : : :
Riteņtraktorus, piekabes un 
agregātus jebkādā stāvoklī. 
Tālr. 29683462.

Pieredzējusi jumiķu brigāde veic 
visu veidu jumta darbus (jumta 
konstrukciju izbūve, siltināša-
na, jumta seguma ieklāšana, 
vēja kastes un lietus notekcau-
ruļu izbūve). Kvalitatīvi, par 
pieņemamu cenu un norunāta-
jā termiņā. Tālr. 29440634;
e-pasts: sandrissp@gmail.com.

SIA «SKUJENIEKI» 
pārdod:
- dažādu veidu malku,
  t. sk. skaldītu malku;
- zāģmateriālus 
  pēc pasūtījuma;
pērk lapu koku cirsmas.

Tālr. 26445095.

Iecavas novada dome  
līdz 2017. gada 2. augustam 

izsludina Iecavas novada 
Vēlēšanu komisijas locekļu 

pieteikšanas termiņu.
Tiesības izvirzīt un pieteikt savus pārstāvjus Vēlēšanu 

komisijā ir reģistrēto politisko organizāciju (partiju) vai to 
apvienību centrālajām pastāvīgi funkcionējošām vadības 
institūcijām, kā arī katram attiecīgās domes deputātam vai 
ne mazāk kā 10 balsstiesīgiem Latvijas pilsoņiem.

Pieteikumus var iesniegt Iecavas novada domes kan-
celejā Skolas ielā 4, Iecavā domes darba laikā vai ar drošu 
elektronisko parakstu uz e-pastu: dome@iecava.lv.

PAŠVALDĪBAS ZEMES 
NOMNIEKU IEVĒRĪBAI!

   Šī gada rudenī lielai daļai pašvaldības zemes 
nomnieku beidzas noslēgto zemes nomas līgumu termiņš. 
Pašvaldība nomniekiem uz deklarēto dzīvesvietas adresi 
pakāpeniski izsūta informatīvas vēstules par nomas 
termiņa beigu datumu un iespēju nomas tiesības 
pagarināt. Lai nomas tiesības pagarinātu, pašvaldībā 
jāiesniedz iesniegums. 

Aicinu pašvaldības zemes nomniekus pārbaudīt 
savu nomas līgumu termiņus un savlaicīgi iesniegt 
iesniegumus par vēlmi zemi nomāt arī turpmāk. 
Iesniegumu var sagatavot brīvā formā. Lai atvieglotu 
iesniegumu uzrakstīšanu, domes Zemes ierīcības dienestā 
ir pieejamas iesniegumu veidlapas.

Neskaidrību gadījumā informāciju varat saņemt, 
zvanot pa tālruni 63941962 vai rakstot uz e-pasta adresi  
baiba.leitlante@iecava.lv.


